

### **Mandatory Site Visit:**

There will be a **Mandatory site visit on February 07 at 10:00**. Interested bidders are to meet at Millhaven Institution, 5775 Bath Road, Highway 33, Bath Ontario at the Main Entrance. The Contracting Officer **must be notified by February 03 at 10:00** prior to the Mandatory Site Visit the names of the Representatives from the firm that will be attending this site visit for security reasons. Failure to notify CSC of the names will result in your Representative not being allowed entrance for the Site Visit, and for that reason alone, will result in disqualification of a bid.

The site visit for this project is **MANDATORY**. The representative of the bidder will be required to sign the Site Visit Attendance Sheet at the site visit. Bids submitted by Bidders who have not signed the attendance sheet will not be accepted.

Français

### **Visite obligatoire du site**

**Il y aura une visite obligatoire du site le 07 février à 10h00.** Les soumissionnaires intéressés doivent se réunir à l'Établissement de Millhaven, route 5775 Bath, route 33, Bath Ontario à l'entrée principale, à l'entrée principale. L'agent de négociation des contrats doit être avisé au plus tard **le 03 Février à 10 h** avant la visite du site obligatoire Visiter les noms des représentants de l'entreprise qui assistera à cette visite sur le site pour des raisons de sécurité. Si vous ne communiquez pas les noms au SCC, votre Représentant ne sera pas autorisé à entrer pour la visite du site et, pour cette seule raison, entraînera la disqualification de l'offre.

La visite des lieux est **OBLIGATOIRE** pour ce projet. Le représentant du soumissionnaire devra signer la feuille de présence. Les propositions des soumissionnaires n'ayant pas signé le formulaire susmentionné seront rejetées.